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Název  Komise stavební a pro územní plánování 

Datum konání 18.4.2017 

Místo konání Šlapanice, jednací místnost MěÚ 

Přítomni Kincl, Růža, Řezníčková, Strnadová 

Hosté M. Trněná 

Omluven Novák, Hermann, Vavro 

Program 

1. Administrativní body 
2. Kontrola úkolů 
3. Podněty 
4. Diskuse a různé  

Obsah 

Komise je usnášeníschopná.  
1. Zapisovatelkou určena A. Řezníčková, ověřovatelkou Hana Strnadová. 

Program zasedání schválen všemi přítomnými 
2. Kontrola úkolů - úkoly nebyly uloženy. 
3. Podněty 

- Na návrh P.Růži komise konstatuje, že členové komise J.Novák a P. Hermann 
zasedání komise nenavštěvují ani jinak nereagují na komunikaci komise. 
J.Novák už v roce 2016 informoval, že nemá zájem se nadále zasedání 
komise zúčastňovat. Komise pověřuje předsedkyni A.Řezníčkovou, aby tyto 
členy oslovila a navrhla rezignaci na členství. Rezignaci člen podává 
v písemné formě Radě města. Komise navrhuje RM, aby poté oslovila dané 
politické subjekty k nominaci jiných členů nebo případně snížila počet členů 
komise.  

- Pozemky města Ponětovská. Diskuse k formulování regulativu pro řešení 
území nebo územní studie.. Jedním ze základních kritérií prodeje pozemků je 
cena. 

- Komise navrhuje RM zahájit řešení lokality garáží na ul. Ponětovské, s cílem 
vytvořit koncepci řešení celé lokality. Není obecně znám stav odkanalizování a 
další okolnosti dle ÚP.   

- Komise navrhuje poslat podnět dopravní komisi na snížení rychlosti na ulici 
Wurmova – park pro děti, vozidla soustavně překračují rychlost a ohrožují 
pohyb dětí i dalších chodců. Navrhujeme zrušit zákaz zastavení.  
 

4. Stanoviska. Požadovaná stanoviska jsou průběžně diskutována elektronicky a 
odeslána na OISM operativně mezi zasedáními komise. V období posledního 
měsíce komise neobdržela od RM žádný požadavek k vyjádření stanoviska.    
- Starostka města informovala o stavu řešení předchozích stanovisek komise. 

Požádala o jednoznačné formulování stanoviska ve smyslu – 
souhlas/nesouhlas, doporučení jen jako slovní doprovod.  

 
Diskuse a různé.  

Diskuse proběhla k tématu Ponětovská a obecně možnostem územního 
plánování. Průjezdnost a parkování bylo řešeno na ulici Kosmákova. Připravují se 
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projekty na řešení ulice Tyršova, Nádražní, Husova, Hybešova, část ulice 
Švehlova, Jungmannova.  
Ulice v plánu řešení: Wurmova, Komenského, Poříčí, Čechova, 8.května a 
Bedřichovická  
 
Starostka vznesla dotaz k řešení uvedených ulic a priority, a požádala komisi o 
vyjádření k dalším prioritám řešení ulic.  
Starostka požádala na komisi o vyjádření členů KSÚP k textu uvedenému 
v Pohledu ODS. ODS v předcházející komunikaci uvedla příklady k rozporu mezi 
vyjádřením RM a komise. Starostka při zasedání komise rozebrala tři uvedené 
příklady: parkování Švehlova, Orlovnu, dálkový kabel Vivo.Starostka uvedla, že 
v prvním případě se jednalo o špatně pochopený zápis, ve zbývajících dvou 
případech RM vůbec nerozhodovala .  
Diskuse ke kompetencím komise. Záměry k vyjádření – dle jakého klíče jsou 
podněty do komise předávány.  
Je třeba dodefinovat.  
 
 
 
 

 

Vyhotovil: Alena Řezníčková                              Ověřila: Hana Strnadová 

Zpracováno a ověřeno elektronicky 


